



Peter Oberfrank - Hunziker

american indian being

unique

forever celebrating orange glanzvoll unique doing ... NHL

unique wedding

Big Love

This american indian being book is mainly in english language and also in german language and artfull and with good creativity doing forever.

Good NHL memories and good sport doing and celebrating  
.....

On 16 May every year I Peter Oberfrank - Hunziker celebrate forever with my NHL art name Kevin Lavallee my unique Kevin Lavallee day with NHL sports doing and good celebrating with laughing and enjoying good nature and just easy partying ..... also my NHL art names are Wayne Gretzky, Diego Maradona, Hansi Müller, Miami boy smiling, Peter New York Rangers, Montreal Canadiens Peter, family Peter, sporty Peter, happy Peter, nature Peter, party Peter, Peter hearty, Merek Doughy, NHLing Peter, Martin St. Louis, Pezi, Los Angeles Peter ..... NHL sport is happy doing and being with pleasure and for me with good memories and unique being and in heart being and orange being .....

deep blue heart house with sporty place and nature place  
..... forever true being and family being and happy smiling

„Good morning family“

„Happy sports doing“

„Enjoying“

„smiling“

„green house being“

„unique celebrating“

„working“

„spacing“

Aborigines house wood stones waterfalls  
woodywoodpeckerhouse stonyhouse wateringhouse brown  
house with white church and sports fields and garden and  
happy being disco in marmor style and NHL museum

ET flower power house

„good dancing with the mouse“

Mickey mouse house basketball area and flowers garden

Rapperswil sports stadium New York Madison Square Garden  
Chicago Blackhawks waterfalls house Las Vegas Golden  
Knights sporty and nature house

Los Angeles circling house deep blue heart being

Peter Oberfrank, geboren am 27. November 1971 in Rapperswil Zürich, Schweiz Amerika, und mit meinem Ehenamen Peter Oberfrank - Hunziker ewig glücklich verheiratet mit Michelle Hunziker und viele glückliche Kinder in der Familie. Neben dem NHL Sport und der beruflichen Arbeit als Techniker und Naturarbeiter bereitet mir auch das Schreiben und Lesen von Büchern sowie das Zeichnen und Malen große Freude und ein Museum besuchen und auch

einfach in der Natur sein und Party machen und lachen und grinsen.

Bienen house in Boston

Good and funny living in Boston Bruins house micky with wicky being and lanaön being and grinselen .....

butterflies seeing and dancing

Chicago flori house being and good partylen dancing and 100 goals in football goal scoring

ET flotschi paryting

New York Rangers fully happy flowering housing and singing and sportyling in New York Central park region

Hall of NHL museum

NHL museumhouse forever

Region Germany woodstonehouse

NHL all stars marmorgolding housing with beaching in New York

American Indian sporting area and cosy housing colourful with remembering and books and flower partying and being in Madison Square Garden Trainings Center

Luen city living and partying

Yeahi living

Lago di Garda in Lazise in America Miami living with big  
rounding sea and palm beaches

Big sea beaches with colourful trees in River plate sporty  
stadium for football playing and living in woodpalms houses  
in Argentina

Gardaseeyo and Gardasee being in Italien with bluewhite  
jerseying being and Pipo dancingstyle

Also funny NHL art names for me Peter Oberfrank - Hunziker  
are Pipo, Gorosito, Zenga, Vialli, Donadoni,

Pezzey, Joe Thornton, Pertl, Party dancing, Nashvilli, Clowni  
.....

Amazonas Delta living in funky and hippie houses and  
grinsying

Arizona dschungel living

Rapperswil church living and moon and stars looking

Tampa Bay castle house living

NHL homing

Nashville Leopards house living with waterfalling and raining  
partys and Life is a journey and in Rapperswil

„Kirschblütenfest“ good celebrating Rose garden living in Sao Paolo in Brasil and in Maracana football stadium beautiful soccer selecao playing and on mountain Zuckerhut with lemonhut living

On oasis dschungo way travelling to Argentina football stadium and good and arty and creative football playing and just Nike sportsdresses enjoying

In Atzteka Mexiko sportfootall stadium ever World team cup trophy celebrating soccerlo and easy and cheasy being

Dieses indianische einzigartige Buch ist ein „Große Liebe Heiratsversprechen“ von mir Peter Oberfrank - Hunziker an meine Ehefrau Michelle mit schöner Tiefe und glücklich sein im Herzen und ewiges Erinnern an unsere roten Herzpolster und grünen Herzpolster mit ewiger Treue und fröhliches Feiern beim Weihnachtsbaum mit Geschenken und Ostern feiern in der Natur und schön wohnen und reisen und am Geburtsort freudig sein und spaßig NHL Sport machen und Trophäen feiern und Confetti basteln und schöne Bilder malen und Bücher lesen und auch Bücher schreiben und im Weltall sein und überall sein und ewig schöne Graswiesen genießen und am Wassersteg witzig sein und schöne Modekleidung tragen und wunderbare Essensfeiern und Party machen und in Kirchen die Atmosphäre schätzen und Sternbilder schauen und schöne Wasserfälle anschauen und Ruhe genießen und Palmenbäume bestaunen und in schönen Sportstadien sein und genau sein und clownig sein  
.....

An einem Sonnentag ist ein schöner Festivaltag zum Feiern und schön sein mit NHL Sport und die Natur ewig genießen und im „History book“ ist dieser Tag als „Indianertag“ bezeichnet und mit „glücklich sein“ beschrieben .....

Dieses Buch ist auch schön zum Erinnern und einer meiner NHL art names ist „happy“ für glücklich sein und diesen NHL art name habe ich nur bei den NHL Mannschaften New York Rangers und Nashville Predators und Fußballteam Argentina mit der Rückennummer „24“ und meinem „Heiratsname Peter Oberfrank - Hunziker“ und NHL art name „happy“ am Jersey getragen und dies immer und ewig. Meinen Geburtsnamen „Peter Oberfrank“ und Rückennummer „27“ und „happy celebrating“ habe ich bei allen NHL Mannschaften am Jersey getragen und dies auch immer und ewig .... dies steht auch im NHL Trophy book so geschrieben .... für mich glückliche NHL art names sind auch Sbornaja, Czech, Yvgeni Malkin, Wayne Gretzky, Martin St. Louis, nature, all star, mascoti, toronti, Peter ever, red, green, orange, newyorky.

Die NHL ist freudiger Sport und auch schöne Kinderfeste.

Ein Rosenfest und Zirkuszeltfest bei meinem Geburtsort Rapperswil am Zürichsee in der Schweiz und ein großes NHL New York Fest im Madison Square Garden.

NHL Museumfest in Washington und Buchfest in Oklahoma und Palmenfest in Dallas.

Herzfest in Chicago und Naturfest in Homburg und Theaterfest in Köln und Philosophiefest im ET Land und ganz fröhliches Sportmodenfest in San Francisco.

Hawai festival and orando festivaling unique festivaling orangeyellow and yeahi being

Wasserfest in Hamburg

Waldfest in Buffalo und Schiffefest in Columbus und Moosfest in Philadelphia

Naturglanzfest in ewigi und Steinefest in Region Germany